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السادة هيئة الاوراق المالية
السادة بورصة عمان

اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية
PM 11:06:21 2023-03-13 :التاريخ

The Extraordinary General Assembly Meeting of SINIORA
FOOD INDUSTRIES PLC was held on 11:00 On 13-03-
2023 at Zoom. The shareholders participation in the
General Assembly Meeting was 97%.

عقدت الهيئة العامة لشركة سنيورة للصناعات الغذائية بتاريخ
13-03-2023 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زووم

وبنسبة حضور 97 %.

Subject: Increasing the company’s Capital الموضوع: زيادة راس المال

The General Assembly approved the increase of the
company’s capital from 28000000 to 32700000 through:

حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من
28000000 سهم/دينار إلى 32700000 سهم/دينار, وذلك من

خلال:

The Capital Increase Method تحديد طريقة زيادة رأس المال

Strategic partner: شريك استراتيجي:

Approving the Board of Director’s proposal to increase in the company’s
capital by (4,700,000) shares, at a price of 1 JD, a nominal value, in
addition to a premium, by allocating the increase to one or more
strategic partners (non-public offer), provided that the issued share
price, including the nominal value and the premium, should not be
less than 90% of the stock’s market price as on the fifteenth day
from the date of  the JSC’s  approval on the capital increase process

approving to authorize the Board of Directors to choose one or more
strategic partners and determining the value of the premium.

in the event that the procedures for allocating the increase to one or more
strategic partners are not completed, it was approved to Cover the
increase through the public offer to the company's shareholders, provided
that all necessary decisions and approvals are duly obtained.

approving to authorize the Board of Directors to proceed with the
necessary procedures and in accordance with the governing laws and
instructions.

approving the amendment of the company’s Articles and Memorandum
of Association in consistence with the above resolutions

ا لموافقة على اقتراح مجلس الادارة بالزيادة في رأس مال الشركة بمقدار
( 4,700,000 ) سهم وبسعر 1 دينار قيمة إسمية مضافا إليها علاوة إصدار

وذلك من خلال تخصيص الزيادة لشريك استراتيجي او اكثر (العرض غير
العام)  على أن لا يقل سعر السهم المصدر شاملا القيمة الإسمية وعلاوة
الإصدار عن 90% من السعر السوقي للسهم كما في اليوم الخامس عشر

من تاريخ صدور موافقة هيئة الأوراق المالية على عملية زيادة رأس المال

الموافقة على تفويض مجلس الادارة باختيار شريك استراتيجي او اكثر
وتحديد قيمة علاوة الاصدار

في حال عدم استكمال اجراءات تخصيص الزيادة لشريك استراتيجي او
اكثر فقد تمت الموافقة على  تغطية الزيادة من خلال العرض العام

لمساهمي الشركة وذلك شريطة الحصول على كافة القرارات والموافقات
اللازمة وحسب الاصول

الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بالسير بالإجراءات اللازمة وبما
يتوافق مع القوانين والتعليمات الناظمة

الموافقة على تعديل عقد تأسيس الشركة ونظامها الأساسي بما يتوافق مع
القرارات اعلاه

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name:       Mohamad Mobaidin

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة

Mohamad Mobaidin      :اسم المستخدم
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